
Protokół Nr IV/19

z IV sesji Rady Miasta Piły,

która odbyła się 29 stycznia 2018 r. w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz. 12:00 – 17:15)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady IV sesji Rady Miasta Piły otworzyła Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta Piły.

Przewodnicząca Rady odczytała tekst w sprawie obowiązku informacyjnego dotyczącego ochrony

danych osobowych: “W związku z faktem, że podczas transmisji i utrwalania za pomocą urządzeń

rejestrujących obrazu i dźwięku obrad sesji Rady Miasta Piły ma miejsce przetwarzanie danych

osobowych osób uczestniczących w obradach sesji w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych

danych ujawnionych przez rozmówców, uprzejmie informuję, że obowiązek informacyjny wobec

tych osób spełniany jest poprzez:

• wyemitowanie przed rozpoczęciem każdej sesji Rady Miasta Piły planszy z treścią klauzuli

obowiązku informacyjnego,

• wywieszenie treści klauzuli  obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych lokalu,

w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły.

Prosimy aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady Miasta Piły zapoznała

się z treścią informacji”.

Przewodnicząca stwierdziła, że na sali jest quorum - obecnych było 22 radnych (nieobecny był

radny  Krzysztof  Zając)  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał  oraz  powitała

przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły przedstawiła sylwetki osób zmarłych w ostatnim czasie:

• Doroty Frydrych, dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Olimpijczyków Polskich w Pile,

• Bogusława  Mikity,  dyrektora  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Pile,  wieloletniego

samorządowca,

• Pawła  Adamowicza,  polskiego  prawnika,  samorządowca  i  polityka,  działacza  opozycji

demokratycznej w okresie PRL i wieloletniego prezydenta Miasta Gdańska.

Przewodnicząca poprosiła o uczczenie pamięci zmarłych minutą ciszy.



Przewodnicząca  Maria  Kubica powiedziała,  że  radni  otrzymali  drogą  elektroniczną  porządek

dzisiejszej sesji Rady Miasta Piły i zapytała, czy są inne propozycje do porządku obrad.

Nie było zgłoszeń.

1. Porządek obrad:

2. Sprawy regulaminowe.

3. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy III

a IV sesją Rady Miasta Piły - druk nr 45.

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 44.

5. Oświadczenie  nr  1  Rady  Miasta  Piły  podjęte  w  związku  z  tragiczną  i  niespodziewaną

śmiercią prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza - druk nr 62.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029 - druk nr 59. Autopoprawka - druk nr 64.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. - druk

nr 60. Autopoprawka - druk nr 64.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr LI/618/10 Rady Miasta Piły

z dnia 31 sierpnia 2010 roku w sprawie Statutu Osiedla Staszyce - druk nr 61.

9. Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2019 - 2021 -

druk nr 48.

10.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zamiaru likwidacji Publicznego Przedszkola

Nr 8 ul. Bohaterów Stalingradu 23; 64-920 Piła - druk nr 49.

11.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia kryteriów, wraz z liczbą punktów,

branych pod uwagę podczas przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego do publicznych

przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  publicznych  szkołach  podstawowych

prowadzonych przez Gminę Piła - druk nr 50.

12.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Piła za 2018 rok - druk nr 63.

13.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły wzdłuż Al. Niepodległości i ul. Wodnej - druk nr 51.

14.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Lelewela - druk nr 52.

15.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów

pielęgnacyjnych pomnika przyrody - druk nr 53.
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16.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów - druk nr 54.

17.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - druk nr 55.

18.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu - druk nr 56.

19.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  warunków  udzielania  oraz  stawek

procentowych bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcania prawa użytkowania

wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Piła w prawo własności tych gruntów

i wysokości stawek procentowych tych bonifikat - druk nr 57.

20.Informacja Prezydenta Miasta Piły o zgłoszonych w 2018 roku żądaniach, o których mowa

w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym - druk nr 58.

21.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej

Rady Miasta Piły na 2019 rok - druk nr 43.

22.Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2018 - druk nr 47.

23.Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 46.

24.Wolne głosy, wnioski i informacje.

25.Zamknięcie obrad.

Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły poprosiła  Kazimierza  Sulimę,

wiceprzewodniczącego Rady Miasta Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołu z III sesji

Rady Miasta Piły.

Kazimierz  Sulima,  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły odczytał  informację  w  sprawie

protokołu z III sesji Rady Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z III sesji Rady

Miasta Piły bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Ad 2.
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Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy III a IV

sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radna Kama Frąckowska-Pilarska zapytała o 89. punkt sprawozdania.

Radna Wioletta Stalęga zapytała o 2. punkt sprawozdania.

Radna Maria Miler zapytała o 102. punkt sprawozdania.

Radna Wioletta Stalęga poprosiła o informacje na temat wniosku złożonego przez firmę Strabag -

chodzi o plany wybudowania w Pile wytwórni asfaltu.

Radny Marek Andruszkiewicz zapytał o 44. punkt sprawozdania.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania radnych powiedział m.in., że:

• odnosząc  się  do  punktu  44.  i  spotkania  z  panem  Lechem  Żakiem,  prezesem  zarządu

Elektrownia Połaniec, Prezydent powiedział, że prezes Żak jest członkiem rady nadzorczej

naszego MEC-u. Od dłuższego czasu - powiedział prezydent Głowski - rozmawiamy o tym,

by MEC włączył się bardziej w procesy związane z ochroną środowiska,

• odnosząc się do pytania radnej Stalęgi, związanego z firmą Strabag, Prezydent powiedział,

że to  jedna z  firm, które chcą zainwestować na terenie Miasta.  Rozmawiamy z każdym

potencjalnym inwestorem - powiedział prezydent Głowski - i dodał, że będziemy zachęcać

do inwestycji  w subregionie,  niekoniecznie w samej Pile,  bo potrzebujemy takiej  firmy,

która produkuje dobrej jakości masę bitumiczną,

• odnosząc się do pytania radnej Miler,  Prezydent powiedział,  że  prowadzona jest  na tym

terenie aktualizacja studium zagospodarowania dla Miasta, a po drugie jest to teren, który

jest w tej chwili odseparowany od reszty i zmiany, które sugeruje właściciel, wymagałyby

od samorządu bardzo dużych nakładów,
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• odnosząc  się  do  2.  punktu  sprawozdania  -  udziału  w  wizycie  studyjnej  w  Brukseli  -

prezydent Głowski powiedział, że nowa perspektywa finansowa na lata 2021-2027 będzie

dla nas bardzo ważna, bo chcielibyśmy się do niej jak najlepiej przygotować - podobnie jak

do tej, która już się właściwie kończy, a z której tak dużo skorzystaliśmy i pozwoliło to na

to, by Miasto tak się rozwinęło,

• odnosząc się do 89. punktu sprawozdania i spotkania z Adamem Bogrycewiczem, radnym

Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego,  Prezydent  powiedział,  że  podczas  spotkania

rozmawiano  głównie  o  szpitalu,  onkologii  i  radioterapii.  Radny  Bogrycewicz  mówił

o projekcie, który zamierza zgłosić podczas sesji Sejmiku - powiedział Prezydent - i dodał,

że  przypomniał  Radnemu  o  porozumieniu,  które  mamy  z  Wielkopolskim  Centrum

Onkologii,  Urzędem  Marszałkowskim,  Starostwem  Powiatowym  i  pilskim  szpitalem,

a  które  od 2015 roku zobowiązuje  m.in.  do wybudowania  przez  Powiat  Pilski  oddziału

onkologicznego,

• Prezydent powiedział, że na wczorajszej sesji Sejmiku prezentowany był raport z Kongresu

Gospodarczego, który odbył się w Poznaniu i Pile i w raporcie tym eksperci rekomendowali

szczególne wsparcie w zakresie kształcenia zawodowego. 

Radny Włodzimierz  Bystrzycki powiedział,  że  chciałby  wesprzeć  głos  Prezydenta  w sprawie

oddziału  onkologicznego  i  podkreślił,  że  jest  ta  inwestycja  bardzo  ważna  i  oczekiwana  przez

pacjentów, którzy w tej chwili bardzo często są kierowani do ośrodków w Poznaniu i Bydgoszczy.

Przewodnicząca Maria Kubica udzieliła głosu Łucji Zielińskiej,  radnej Sejmiku Województwa

Wielkopolskiego i dodała, że w porządku obrad jest punkt dotyczący wolnych głosów.

Łucja Zielińska, radna Sejmiku Województwa Wielkopolskiego powiedziała, odnosząc się do

kwestii szpitala, że radni klubu Prawa i Sprawiedliwości złożyli w grudniu wniosek o przyznanie 4

mln zł  na budowę chemioterapii,  oddziału onkologicznego w Pile i  dodała,  że radni z klubów:

Koalicji Obywatelskiej, SLD oraz PSL odrzucili ten wniosek. Radna Zielińska powiedziała, że co

miesiąc  będzie  osobiście  składała  na  sesjach Sejmiku wniosek w tej  sprawie.  Radna Zielińska,

odnosząc  się  do  słów  Prezydenta  dotyczących  tego,  że  Powiat  zapomniał  o  porozumieniu,

powiedziała, że chce przypomnieć, iż w 2013 roku było wystawione pozwolenie na budowę na

Gminę Piła. Radna Zielińska powiedziała, odnosząc się do kwestii szkolnictwa zawodowego, że

była jedyną osobą, która nie zgodziła się z wnioskiem w tej sprawie. Informacje, które poszły na

całą Wielkopolskę - powiedziała radna Zielińska - o subregionie pilskim były przekłamane i nie

były z nikim konsultowane.
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Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  wydaje  mu  się,  iż  wiele  osób  sprawujących  władzę

w Powiecie, mówi o dokumentach, których nie zna. Dokument, o który chodzi, jest publiczny i

można się z nim zapoznać. W porozumieniu podpisanym 15 kwietnia 2013 r. napisane jest, że:

• Gmina  Piła  zobowiązuje  się  przeznaczyć  kwotę  2,5  mln  zł  na  sfinansowanie  realizacji

przedsięwzięcia,

• w celu umożliwienia realizacji dalszych etapów, Gmina Piła ogłosi w drodze zamówienia

publicznego  konkurs  na  wykonanie  projektu  architektoniczno-budowlanego  ośrodka

radioterapii  stanowiącego  przedmiot  przedsięwzięcia,  zleci  wykonanie  projektu

architektoniczno-budowlanego zgodnie z wymogami ustawy Prawo zamówień publicznych

niezbędnego  do  przeprowadzenia  rozstrzygnięcia  i  zrealizowania  przedsięwzięcia  oraz

podpisze umowę z autorem projektu na pełnienie nadzoru autorskiego nad jego realizacją,

• Gmina  Piła  zapewni  uzyskanie  decyzji  pozwolenia  na  budowę  oraz  niezbędnych

dokumentów do realizacji przedsięwzięcia.

• koszty postępowania konkursowego,  wykonania projektu  oraz  pełnienia  nadzoru zostaną

sfinansowane z kwoty oznaczonej - z 2,5 mln zł,

• Gmina Piła  zobowiązuje  się  do  przeniesienia  własności  prawnej  wynikającej  z  projektu

architektoniczno-budowlanego,  o  którym była  mowa na  rzecz  Wielkopolskiego Centrum

Onkologii.

Prezydent  powiedział,  że  takie  były  ustalenia.  Dziś  budynek  radioterapii  stoi,  jest  gotowy  do

zapełniania  odpowiednim  wyposażeniem,  a  żeby  to  wyposażenie  się  pojawiło  potrzebny  był

element,  który  został  zmieniony  8  kwietnia  2015  r.  Uczestniczyły  w  tym  wszystkie  strony

zaangażowane w temat związany z dokumentem z 2013 r. Biorąc pod uwagę fakt, że przygotowanie

i  uruchomienie  w  szpitalu  oddziału  onkologicznego  stanowi  niezbędny  element  prawidłowego

funkcjonowania  ośrodka  radioterapii,  w  porozumieniu  z  2013  r.  wprowadzone  zostały  zmiany

i strony zgodnie postanowiły: realizować projekt budowlany jako inwestor części przedsięwzięcia

polegającej na zmianie sposobu użytkowania oddziału nefrologicznego na oddział  onkologiczny

przez adaptację pomieszczeń na czwartym piętrze istniejącego budynku szpitala oraz dostosowanie

istniejącego budynku pralni i korytarza do potrzeb komunikacji oddziału onkologii z ośrodkiem

radioterapii zobowiązał się Powiat Pilski. Prezydent powiedział, zwracając się do radnej Zielińskiej,

że nie jest potrzebne szukanie pieniędzy w kieszeni Marszałka, bo wystarczy, że Powiat wywiąże

się z zawartego porozumienia.

Przewodnicząca Maria Kubica podziękowała Prezydentowi za szczegółowe wyjaśnienia.

Radny Kazimierz Sulima powiedział, że w czasach, których dotyczy porozumienie był radnym

Rady Powiatu i dodał, że po podpisaniu aneksu do porozumienia, zgodnie z uchwałą Rady Miasta
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Piły podjętą 28 kwietnia 2015 r. Prezydent Miasta Piły przekazał Powiatowi kompletny projekt

oddziału, którego sfinansowanie kosztowało ponad 80 tys. zł.

Radna Magdalena Pabich powiedziała,  że wszystkim nam zależy na szpitalu i  zapytała,  jakie

środki przekazało Miasto na szpital  w trakcie urzędowania prezydenta Głowskiego, a jakie,  dla

porównania, w ostatnich latach urzędowania poprzedniego Prezydenta.

Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  warto  zaznaczyć,  że  szpital  podlega  właścicielsko

Starostwu Powiatowemu w Pile. Prezydent dodał, że przez ostatnie lata nie tylko werbalnie, ale też

podpisując odpowiednie dokumenty, prowadził działania zmierzające do przerwania złej sytuacji

dla Miasta wynikającej z tego, że nie mamy powiatu grodzkiego. Prezydent dodał, że w momencie,

kiedy  Miasto  będzie  odpowiedzialne,  będzie  podejmował  odpowiednie  decyzje  związane

z funkcjonowaniem nie tylko tego obiektu, ale i całej struktury

Radna Magdalena  Pabich powiedziała,  że  prosi  o  przekazanie  na  piśmie  informacji,  o  którą

pytała.

Przewodnicząca Rady powiedziała,  że,  jak  rozumie,  jest  to  rodzaj  zapytania,  bo trudno,  żeby

Prezydent się do tego w tej chwili ustosunkował.

Ad 4.

Oświadczenie nr 1 Rady Miasta Piły podjęte w związku z tragiczną i  niespodziewaną śmiercią

prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza.

Zdzisława  Karpińska,  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Piły odczytała  przedmiotowe

oświadczenie.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw Społecznych poinformował,  że  na

posiedzeniu komisji zgłoszono propozycję, by wykreślić z oświadczenia fragment: “w tym mowy

nienawiści”. Czworo członków komisji głosowało za wykreśleniem wspomnianych słów, a pięcioro

zagłosowało za pozostawieniem treści oświadczenia bez zmian.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. oświadczenie jednogłośnie pozytywnie.
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Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. oświadczenie jednogłośnie pozytywnie.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że zaproponował na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych

wykreślenie wspomnianego fragmentu i wyjaśnił, że w poprzednim zdaniu oświadczenia pojawia

się  już  to  sformułowanie.  Radny  powiedział,  że  od  kilku  lat  śledzi  wpisy  w  mediach

społecznościowych,  w  tym  także  wpisy  osób  obecnych  na  tej  sesji,  i  radny  uważa,  że  treść

oświadczenia nie koresponduje z tym, co można znaleźć we wspomnianych wpisach. Radny Pyziak

dodał,  że  trudno  jest  w  sposób  oczywisty  powiedzieć,  czym  jest  mowa  nienawiści.  Radny

powiedział, że wnioskuje o wykreślenie przedmiotowego fragmentu.

Radna Urszula Kaczmarek powiedziała, że wnioskuje o pozostawienie treści oświadczenia bez

zmian.

Głosowanie ws. wniosku zgłoszonego przez radną Kaczmarek:

Radni  przyjęli  wniosek  14  głosami  “za”,  przy  4  głosach  “przeciw”  i  3  głosach

“wstrzymujących się”.

Głosowanie ws. przyjęcia oświadczenia:

Radni przyjęli oświadczenie 18 głosami “za”, przy 4 głosach “wstrzymujących się”.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2019-2029. Autopoprawka.

Projekt uchwały, wraz z autopoprawką, przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik zgłosiła autopoprawkę. W uzasadnieniu do uchwały, w ostatnim wersie jest zapisany rok

2018, a powinien być rok 2019.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały (bez autopoprawki) jednogłośnie pozytywnie.
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Jerzy  Wołoszyński,  członek  Towarzystwa  Pomocy  Chorym  im.  Sługi  Bożej  Stanisławy

Leszczyńskiej w Pile powiedział, że ujęta w przedmiotowym projekcie uchwały zmiana pozwoli na

dofinansowanie zadania, które jest realizowane w ramach tworzenia w Pile hospicjum.

Prezydent Piotr Głowski powiedział,  że  w hospicjum będzie  40 łóżek,  które będą  podzielone

pomiędzy chorych na różne choroby - te nowotworowe, to hospicyjne, a pozostałe kwalifikowane

są  do  innego  rodzaju  placówki,  ale  wszystkie  będą  w  jednym  miejscu,  służącym  ludziom

przewlekle chorym.

Przewodnicząca  Maria  Kubica powiedziała,  że  hospicjum  jest  nam  bardzo  potrzebne

i podziękowała Towarzystwu Pomocy Chorym im. Sługi Bożej Stanisławy Leszczyńskiej w Pile za

zaangażowanie w stworzenie w Pile hospicjum.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 21 głosami “za”, przy 1 głosie “przeciw” - uchwała nr IV/32/19 stanowi

załącznik do protokołu.

Radna Gabriela Milska powiedziała, że pomyliła się podczas głosowania i zapytała, czy można to

skorygować.

Przewodnicząca Maria Kubica powiedziała, że głosowanie już jest zakończone i przechodzimy

do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 6.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2019  r.

Autopoprawka.

Projekt uchwały, wraz z autopoprawką, przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały (bez autopoprawki) jednogłośnie pozytywnie.

Radny  Mieczysław  Karpiński powiedział,  że  chce  zapytać  o  centrum  przesiadkowe.  Radny

powiedział,  że  centrum przesiadkowe ma być zlokalizowane przy  galerii  VIVO! i  zapytał,  czy
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centrum przesiadkowe ma przejąć zadania realizowane przez dworzec PKS i zapytał, czy są w tej

sprawie jakieś porozumienia pomiędzy Gminą a PKS.

Prezydent  Piotr  Głowski odpowiedział,  że  centrum  przesiadkowe  nie  ma  zastąpić  dworca

autobusowego,  bo  jest  to  działalność  prowadzona  przez  jedno  tylko  przedsiębiorstwo  –  PKS,

a centrum przesiadkowe ma być dostępne dla różnych podmiotów. Prezydent dodał, że centrum

przesiadkowe ma zintegrować komunikację miejską i podmiejską.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 22 głosami “za” - uchwała nr IV/33/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Józefa  Wiśniewska,  wiceprezes  Towarzystwa Pomocy  Chorym im.  Sługi  Bożej  Stanisławy

Leszczyńskiej w Pile powiedziała, że, w imieniu Towarzystwa, chce podziękować Prezydentowi za

wsparcie, na które Towarzystwo może liczyć od początku.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr LI/618/10 Rady Miasta Piły z dnia 31

sierpnia 2010 roku w sprawie Statutu Osiedla Staszyce przedstawiła  Dorota Bojaczuk, dyrektor

Wydziału Organizacyjno-Prawnego.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 21 głosami “za” - uchwała nr IV/34/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Ad 8.
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju

i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  na  lata  2019  -  2021

przedstawił  Mariusz Bednarczyk, prezes zarządu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z

o.o. w Pile.

Prezes Bednarczyk przedstawił materiał w formie prezentacji.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  i  Budżetu  Miasta powiedział,  że  członkowie

komisji zapoznali się z procedowanym materiałem bardzo szczegółowo i dodał, że przedstawiony

plan rozwoju przedsiębiorstwa wydaje się zrównoważony. Przewodniczący Szutkowski zapytał, na

ile przedstawione plany przełożą się na wzrost opłat, bo to na pewno interesuje mieszkańców.

Prezes  Bednarczyk odpowiedział,  że  przepisy,  które  weszły  w styczniu  2018 roku w zakresie

taryfy ustanowiły nową instytucję, Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, która akceptuje

wnioski wodociągów, a poza tym ustawa, o której mowa wprowadziła trzyletnią taryfę. Wodociągi

pilskie złożyły wniosek do regulatora i taryfa została zaakceptowana bez uwag. Nowa taryfa będzie

obowiązywała do połowy 2021 roku. Mamy do tego trzyletni plan inwestycji i  w nim zapisane

inwestycje, które powinny mieć wpływ na cenę wody i ścieków - powiedział Prezes - ale tym razem

przedstawione inwestycje nie będą miały wpływu na ceny, bo taryfa jest już ustalona na 3 lata.

Radna Maria Miler powiedziała, że zapoznała się z dokumentem dotyczącym taryf i czytając sam

tytuł,  zastanawiała  się,  od  kiedy  Wody  Polskie  decydują  o  naszych  opłatach  za  wodę.  Radna

powiedziała, że w tytule powinno być napisane, że Wody Polskie wydały decyzję, ale na podstawie

wniosku przesłanego przez MWiK. Radna Miler powiedziała, że to MWiK ustala taryfy, a nie Wody

Polskie. Radna Maria Miler powiedziała, że jest nowa Rada i radna nie zna planu, który MWiK

wysłał w ubiegłym roku do Wód Polskich, jaki był zakres inwestycji, a na podstawie tego planu

Wody  Polskie  wyraziły  akceptację  odnośnie  do  wysokości  taryf.  Radna  powiedziała,  że  Rada

powinna sprawować jakąś kontrolę i poprosiła prezesa Bednarczyka o przekazanie wieloletniego

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2019 -

2021. Radna powiedziała, że na posiedzeniu komisji poprosiła Prezesa, aby na sesji  powiedział

o tym, co zostało zrobione w roku 2018 i o nowej siedzibie spółki i dodała, że nie usłyszała dzisiaj

takich informacji. Radna powiedziała, że na posiedzeniu pytała też o mieszkańców, którzy z racji

wysokich kosztów nie mają żadnych szans na przyłączenie do sieci.
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Prezes Mariusz Bednarczyk powiedział, że na wstępie mówił o tym, że Rada nadal jest jedynym

organem, który zapoznaje się z planem inwestycyjnym, opiniuje go i głosuje nad tym planem. Do

Wód Polskich nie  są wysyłane plany inwestycyjne,  jest  wysyłany wniosek taryfowy,  który jest

zupełnie innym dokumentem, a inwestycje sa w tym wniosku ujęte w pozycji: amortyzacja majątku.

Odnosząc  się  do  pytania  dotyczącego  inwestycji  spółki  w  roku  2018,  Prezes  powiedział,  że

przewodniczący jednej z komisji prosił o przygotowanie przedmiotowego zestawienia na potrzeby

komisji i wymienił skrótowo zrealizowane w roku 2018 inwestycje. Prezes Bednarczyk powiedział,

że plan wykonano na poziomie 7 300 tys. zł. Odnosząc się do kwestii nowej bazy spółki, Prezes

powiedział, że zadanie to zostało skredytowane przez kredyt inwestycyjny z Banku Gospodarstwa

Krajowego, na bardzo korzystnych warunkach - kwota 6 541 tys. zł, a do tego doszła uzyskana

pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej - kwota 750 tys.

zł,  która  to  pożyczka,  po  spełnieniu  określonych  warunków,  będzie  po  zakończeniu  spłaty

umorzona w 25%. Odnosząc się do pytanie radnej Miler, dotyczącego mieszkańców, którzy z racji

wysokich kosztów nie mają szans na przyłączenie do sieci, prezes Bednarczyk powiedział, że jeśli

chodzi o ul. Żeleńskiego, to w dwóch miejscach konieczne jest wybudowanie kanalizacji sanitarnej

i sprawa jest opracowywana, ale realizacja pojawi się w planie inwestycyjnym spółki po 2021 roku.

Radny  Mieczysław  Karpiński powiedział,  że  to  dobrze,  że  Miasto  ma  spółkę  zajmującą  się

kwestią wody i dodał, że cieszy go to, że inwestycje prowadzone są w sposób nowoczesny. Radny

zapytał o zamiary względem bazy przy ul Chopina i inwestycji na ul. Kamiennej oraz o kwestię

agresywnych ścieków.

Prezes Bednarczyk powiedział, że agresywne ścieki, o które pytał radny Karpiński płyną z gminy

Szydłowo  i  dodał,  że  specyfika  terenów  wiejskich  powoduje,  że  ścieki  są  inne,  bardziej

skoncentrowane i  bardziej  agresywne.  Odnosząc  się  do ul.  Kamiennej,  Prezes  powiedział,  jeśli

dobrze rozumie,  to  radnemu chodzi  o czwarty etap,  który jest  przewidziany na rok 2021.  Jeśli

będzie taka potrzeba, bo np. ruszą na tym obszarze roboty drogowe, by w 2020 roku wykonać tę

część,  to spółka będzie musiała  przesunąć tę inwestycję oczywiście kosztem innych inwestycji,

które  są  zaplanowane  na  2020  rok.  Odnosząc  się  do  kwestii  bazy  przy  ul.  Chopina,  prezes

Bednarczyk powiedział,  że przewidziane jest ogłoszenie w tym roku przetargu na sprzedaż tego

obiektu,  ale  będzie  to  mogło  nastąpić  dopiero  po  przeniesieniu  spółki  do  nowej  bazy  na  ul.

Wałeckiej.

Głosowanie:
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Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 21 głosami “za” - uchwała nr IV/35/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Prezes Mariusz Bednarczyk podziękował Radzie za podjęcie uchwały.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zamiaru likwidacji Publicznego Przedszkola Nr 8 ul.

Bohaterów Stalingradu  23;  64-920  Piła  przedstawił  Sebastian  Dzikowski,  dyrektor Wydziału

Oświaty, Kultury i Sportu.

Dyrektor Dzikowski poprosił  o  wprowadzenie  drobnej  poprawki.  Chodzi  o  wstawienie  w § 2

zamiast “ze”, “z”.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Mieczysław Karpiński zapytał, czy w tytule uchwały jest zapisana poprawnie nazwa ulicy.

Dyrektor Dzikowski odpowiedział, że nazwa jest zapisana poprawnie i wyjaśnił, że taka nazwa

figuruje w pełnej nazwie przedszkola nadanej przez Radę w roku 2009.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 21 głosami “za” - uchwała nr IV/36/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia kryteriów, wraz z liczbą punktów, branych

pod  uwagę  podczas  przeprowadzania  postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli

i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę

Piła przedstawił Sebastian Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Radna Maria Miler powiedziała, że w Pile mamy przedszkola publiczne, ale i prywatne, których

w ostatnich latach powstało bardzo dużo. Problem polega na tym - powiedziała radna Miler - że

jeśli  będą  problemy  z  przyjęciem  dzieci  do  publicznego  przedszkola,  to  rodzice  w  rodzinach

wielodzietnych  i  rodzinach  o  niskich  dochodach,  zgodnie  z  proponowanymi  kryteriami,  będą

szukać  miejsca  dla  swoich  dzieci  w  prywatnych  przedszkolach.  W  kryteriach  nie  ma  nic

o dochodach i o wielodzietności, a brana pod uwagę jest tylko aktywność zawodowa i odległość od

preferowanego przedszkola. 

Dyrektor Dzikowski odpowiedział, że kryteria, w ramach konsultacji, zostały zaakceptowane przez

mieszkańców. Przy tworzeniu kryteriów zakładano, że przedszkola są dla dzieci rodziców, którzy

pracują.  Dyrektor  przypomniał  też,  że  gmina  ma  obowiązek  zapewnienia  miejsca  wszystkim

dzieciom w przedszkolach publicznych i dodał, że od kilku lat nie było u nas takiej sytuacji, żeby

dziecko nie dostało się do przedszkola. Jeśli rodzice wybierają przedszkole prywatne, to jest to ich

wybór.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  19  głosami  “za”,  przy  1  głosie  “wstrzymującym się” -  uchwała  nr

IV/37/19 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 11.

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu

zawodowego  w szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Piła  za  2018  rok  przedstawił  Sebastian

Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Ad 12.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta  Piły  wzdłuż  Al.  Niepodległości  i  ul.  Wodnej  przedstawiła  Iwona  Wojtecka,  dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie ws. zał. nr 4:
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Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 20 głosami “za”.

Głosowanie ws. zał. nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 19 głosami “za”.

Głosowanie ws. zał. nr 2:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 19 głosami “za”.

Dyrektor  Wojtecka  powiedziała,  że  w  przypadku  tej  uchwały  jest  5  załączników.  Dyrektor

zaproponowała, żeby Rada przegłosowała jeszcze załącznik nr 5.

Głosowanie ws. zał. nr 5:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 19 głosami “za”.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/38/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 13.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie ul. Lelewela przedstawiła  Iwona Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni

Urbanistycznej.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie ws. zał. nr 4:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 19 głosami „za”.
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Głosowanie ws. zał. nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. zał. nr 2:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/39/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 14.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów

pielęgnacyjnych  pomnika  przyrody  przedstawiła  Lidia  Plewa,  zastępca  dyrektora  Wydziału

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/40/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 15.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów przedstawiła

Joanna Nosek, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/41/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 16.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia  umów najmu i  dzierżawy przedstawiła  Joanna Nosek,  zastępca

dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/42/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 17.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia  umowy najmu przedstawiła  Joanna Nosek,  zastępca dyrektora

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/43/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 18.
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Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  warunków udzielania  oraz  stawek procentowych

bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcania prawa użytkowania wieczystego gruntów

stanowiących  własność  Gminy  Piła  w  prawo  własności  tych  gruntów  i  wysokości  stawek

procentowych  tych  bonifikat  przedstawiła  Joanna  Nosek,  zastępca  dyrektora  Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna Maria Miler powiedziała, że analizowała, jak wygląda ta sprawa w innych miastach, np.

w Warszawie jest  od dłuższego czasu bonifikata - 98%, a w Gdańsku - 95%. Większość miast

w Polsce ma 60% bonifikaty. Radna powiedziała, że przychyla się do wysokości bonifikaty, ale bez

podziału na okresy użytkowania, bo to niepotrzebnie dzieli mieszkańców.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 16 głosami “za”, przy 4 głosach “wstrzymujących się”  -  uchwała nr

IV/44/19 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 19.

Informacja Prezydenta Miasta Piły o zgłoszonych w 2018 roku żądaniach, o których mowa w art.

36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27

marca  2003  r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu  przestrzennym  przedstawiła  Joanna  Nosek,

zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zapoznała się z powyższą informacją, ale nie głosowała w tej sprawie.

Ad 20.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Piły na 2019 rok.

Przewodnicząca  Maria  Kubica poprosiła  o  przedstawienie  przedmiotowego  projektu  uchwały

radnego Ryszarda Małeckiego, przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
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Ryszard Małecki, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały Rady Miasta

Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2019 rok.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami “za” - uchwała nr IV/45/19 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 21.

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2018.

Ryszard Małecki, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił przedmiotowe sprawozdanie.

Ad 22.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Radna Maria Miler powiedziała, że chce podziękować Prezydentowi za realizację sprawy, o której

radna  pisała  w  interpelacji  -  chodzi  o  wyrównanie  poziomu  chodnika  z  poziomem  wiaty

przystankowej przy sklepie “Rybka”.

Radny Tomasz Słoboda podziękował za błyskawiczna naprawę schodów przy przedszkolu na ul.

Kusocińskiego.  Radny  powiedział,  że  kolejna  jego  interpelacja  dotyczyła  rejonu  ul.  Andersa.

Wiemy, że tam jest wielu właścicieli gruntów - powiedział radny Słoboda - a ostatnie działania były

podejmowane w latach 2013-2014 i  chciałbym zapytać -  dodał - czy od tamtego czasu coś się

zmieniło i czy jest jakaś szansa na poprawienie infrastruktury w tym rejonie.
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Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Piły powiedział, że kwestia osiedla przy ul. Andersa była

tematem wielu rozmów i spotkań. Nie podejmowaliśmy działań w tym zakresie w ciągu ostatnich 2,

3  lat  -  powiedział  prezydent  Szewc  -  ponieważ  stanowisko  niektórych  właścicieli  było

zdecydowane  -  absolutnie  nie  oddadzą  terenu  znajdującego  się  w  pasie  drogowym,  a  trzeba

pamiętać,  że,  zgodnie  z  ustawą,  Gmina  nie  ma  prawa  inwestować  w  tereny,  które  nie  są  jej

własnością.

Ad 23.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  chce  się  zwrócić  do  mieszkańców.  W  związku

z  trwającym  sezonem  zimowym,  istnieje  ogromne  zagrożenie  zatrucia  czadem  i  dotyczy  to

wszystkich  korzystających  z  pieców  węglowych  i  łazienek,  w  których  są  piecyki  gazowe  -

powiedział radny Szutkowski - i poprosił mieszkańców o zachowanie ostrożności.

Radna  Teresa  Kasior powiedziała,  że  chce  poruszyć  kwestię  przejazdu  kolejowego  na  ul.

Młodych. Powierzchnia między torami wypełniona została sypkim materiałem. W tej chwili trudno

przejechać przez przejazd, bo zrobiła się mała “skocznia narciarska”. Radna poprosiła Prezydenta

o zwrócenie na to uwagi.

Radny Marek Toboła powiedział, odnosząc się do punktu porządku obrad dotyczącego budżetu, że

dużo mówiliśmy o hospicjum, o tym, że jest potrzebne i przeznaczyliśmy na ten cel dzisiaj 200 tys.

zł,  ale wiemy, że już bardzo niewiele brakuje do zakończenia tej inwestycji.  W tym tygodniu -

powiedział radny Toboła - wszyscy pracodawcy są zobowiązani do dostarczenia PIT-u 11 i mamy

prawo do przekazania 1% na wybrany przez siebie cel. Radny powiedział, że zachęca wszystkich

do  przekazania  w tym roku  1% na  pilskie  hospicjum.  Radny  Toboła  podziękował  przy  okazji

wszystkim pilanom, którzy wsparli w tym roku Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy.

Radny Grzegorz Płachta powiedział, że mieszkańcy zasugerowali istnienie pewnego problemu.

Przy ul. Ludowej jest ogrzewalnia i mieszkańcy od trzech miesięcy, raz w tygodniu chodzą tam, by

pracować z bezdomnymi. Dotychczasowy użytkownik, chyba MONAR, ma umowę z Miastem na

użytkowanie  tego  obiektu  do  końca  stycznia.  Istnieje  wątpliwość,  czy  ta  umowa  zostanie

przedłużona na kolejne miesiące. Ponieważ uczęszczający tam bezdomni bywają nietrzeźwi, to nie

skorzystają w pomocy noclegowni i  jeśli  ogrzewalnia  zostanie zamknięta,  to  ci  bezdomni będą

szukali innego miejsca. Radny Płachta poprosił Prezydenta o zainteresowanie się tym tematem.
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Radna Gabriela Milska powiedziała, że chce zapytać, jakie czynniki wpłynęły na podniesienie

stawki  opłaty  miejsca  pochówku  na  cmentarzu  komunalnym  w  Pile.  Radna  powiedziała,  że

mieszkańcy  skarżą  się,  że  administracja  cmentarza  nie  przyjmowała  w  grudniu  opłat  za  tzw.

pokładne. Zarządzeniem Prezydenta z grudnia ubiegłego roku zostały wprowadzone od 1 stycznia

tego roku podwyżki. Radna Milska powiedziała też, że na osiedlu Staszyce przy ul. Zatorskiej stoi

lampa,  która  nie  działa,  a  jest  przechylona  i  stwarza  zagrożenie.  Radna  powiedziała  też,  że

mieszkańcy skarżą się, że usunięcia wymagają śmieci i pozostałości po remoncie schodów przy ul.

Czarneckiego.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, odnosząc się do głosu radnej Kasior, że jest to teren PKP

i że wystąpi do PKP w tej sprawie. Odnosząc się do sprawy poruszonej przez radnego Płachtę,

Prezydent powiedział, że MONAR-MARKOT ma podpisaną na cały rok umowę na ogrzewalnię,

z przerwą w okresie letnim. Odnośnie do głosu radnej Milskiej, prezydent Szewc powiedział, że po

złożeniu przez radną interpelacji na piśmie udzieli odpowiedzi na pytanie związane z cmentarzem

i dodał, że jeśli chodzi o lampy i śmieci, to takie sprawy należy zgłaszać do Straży Miejskiej.

Radny Grzegorz Płachta powiedział, że słyszał, że policja przewozi nietrzeźwych do ogrzewalni,

a nie do izby wytrzeźwień. Radny poprosił Prezydenta o to, by poruszył tę kwestię podczas rozmów

z Policją i Strażą Miejską.

Radna Teresa Kasior powiedziała, że proponuje radnemu Płachcie, aby zwrócił się w omawianej

przez niego sprawie do dyrektor Kolińskiej.

Radna  Maria  Miler powiedziała,  że  zwrócili  się  do  niej  mieszkańcy  ul.  Wiosennej,  prosząc

o wykonanie  chodnika  i  uzupełnienia  o niezbędny sprzęt  placu rekreacyjno-sportowego.  Radna

poprosiła też o informację na temat wysokości nakładów poniesionych przez Gminę w związku

z przejęciem schroniska dla zwierząt. Radna Miler powiedziała, że składa też interpelację dotyczącą

kwestii stawki podatku od nieruchomości.

Pan Mariusz  Bindek powiedział,  że  reprezentuje  Stowarzyszenie  “Alternatywa dla  Piły”.  Pan

Bindek powiedział, że brał też udział w posiedzeniach komisji Rady Miasta, sesji Sejmiku oraz sesji

Powiatu. Pan Bindek powiedział, że trzeba zająć się poważnie kwestią służby zdrowia i dodał, że

w takich sprawach jak oświata, kultura i służba zdrowia należy pracować ponad podziałami.

Ad 24.
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Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta

Piły zakończyła obrady IV sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Maria Kubica
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